
Åseda Hembygdsförening styrelsemötesprotokoll fört den 5/7 2017

i Bergaboden, Mörtelek

Närvarande: Lisbet Bengtsson, Krister Pettersson, Conny Olofsson, Tommy Bengtsson, Susanne

Johansson och Karl-Erik Karlsson.

1. Ordförande Krister Pettersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Dagordningen lästes igenom och godkändes.

3. Till protokolljusterare för dagens möte valdes Karl-Erik Karlsson.

4. Föregående mötesprotokoll. Lisbet läste upp det och det godkändes och lades till 

handlingarna.

5. Ekonomisk rapport. Vi fick ingen rapport eftersom kassören ej var närvarande.

6. Underhåll och vård. Det har borrats hål i ladugården. Det ska sättas dit järn för att dra ihop

den. Ladugården behöver tömmas. Reparera taket på Karinstugan. Det får vi försöka göra

efter semestern. Nils-Gunnar har gett oss virke som vi kan använda till Spånhuset. 

Material till järnframställningen finns. Anslagstavlan ska flyttas på lördag. Förberedelser 

inför mopedrallyt på lördag vid 10-tiden.

7. Avstämning tröjor. Vi har fått ett pris 125:-/styck netto. Vi beställer storlekar M, L och XL. 

Tio stycken av varje storlek. Vi kommer att ta 200:-/styck. Conny ordnar med 

beställningen. 

8.  Aktiviteter söndagsöppet. Vi jobbar på att få bemannat på söndagarna. Vi har lite problem

med detta.

9. Övriga frågor. Ösjöbol vill hyra några av våra filmer, vi får se efter om dessa finns på dvd. 

Vi kommer att skänka vissa av Åsedaboken till KGF (Kronobergs Genealogiska Förening).

Lisbeth Thelander frågade oss om detta. Vi tycker detta är okej om vi har dubbletter. 

Skylten om våfflor ska placeras en bra bit innan vägskälet. Vi ska se om vi kan ordna en 

skylt om Hembygdspark ute vi vägen.



 

10.Nästa möte blir onsdagen den 16/8 kl. 18.30 i Bergaboden.

11. Krister avslutade mötet och tackade för visat intresse. Krister hade även denna gång 

sett till att vi fick fika efter mötet.

Sekreterare Ordförande Justerare

Lisbet Bengtsson Krister Pettersson Karl-Erik Karlsson


